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ПРОТОКОЛ 
от 

проведено съвместно заседание на ПК по Туризъм, екология селско стопанство и инвестиции 
(ТЕССИ) и ПК по Здравеопазване, спорт и младежки дейности (ЗСМД) 

 
Днес, 19.06.2024 г. (четвъртък), от 13.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 
съвместно заседание на ПК по ТЕССИ и ЗСМД, в състав: 
 ПК по ТЕССИ присъства Отсъства забележка 
1. Андрей Андреев – председател     
2. Елисавета Иванова– зам.-председател     
3. Христо Кюркчиев- член    

 

4. Пламен Андреев - член     
5. Хатидже Хасан  - член     
6. Хава Хамидова - член     

и 
 ПК по ЗСМД присъства Отсъства забележка 
1. Елисавета Иванова – председател     
2. Тодор Бекяров – зам.-председател     
3. Александър Алексиев- член     
4. Халил Халил – член     
5. Пламен Андреев - член     

 
 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Н. Асенова – зам.-
кмет, Др. Андреева – директор ОА, д-р Й. Ненчева – управител на МБАЛ – Велики Преслав, Ст. 
Колева – гл. счетоводител на МБАЛ, Ан. Асенова – председател на ОбС. 
 Заседанието се откри и ръководи от Андрей Андреев – председател на ПК по ТЕССИ. 
 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения по 
него. 
 Инж. Ян. Йорданов предложи в дневния ред да се включи като допълнителна точка - 
докладна записка относно проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на 
обект: „Кабелна линия - Средно напрежение 20 Kv за присъединяване на фотоволтаична 
електрическа централа с мощност 799,2 Kw в ПИ 23340.43.6, с. Драгоево, общ. Велики Преслав, 
обл. Шумен“. 
 Председателят предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 
 С 9 гл. „за” предложението се прие. 
 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред с допълнителната точка. 
 С 9 гл. „за” се прие следния 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно Оперативна работна 
програма на Общински съвет – Велики Преслав за периода м. юли – м. декември 2024 г. 
2- 2. Докладна записка от д-р Йошенка Ненчева – управител на „МБАЛ – Велики Преслав“, 
относно приемане на финансовия отчет за 2023 година на „МБАЛ - Велики Преслав” ЕООД. 
3- 3. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на бюджет 
2024 г.  
4- 4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на Бюджет 
2024 г. на Община Велики Преслав във връзка с допълнително финансиране на ОУ „Христо 
Ботев“, с. Златар. 
5- 7. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 
изпълнението на Общинска програма „Спорт за всички" за периода м. януари - м. май 2024 г. 
6- 8. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проектиране и 
допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: „Кабелна линия - Средно 
напрежение 20 Kv за присъединяване на фотоволтаична електрическа централа с мощност 799,2 
Kw в ПИ 23340.43.6, с. Драгоево, общ. Велики Преслав, обл. Шумен“. 
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По т.1 Оперативна работна програма на Общински съвет – Велики Преслав за периода м. юли – 
м. декември 2024 г. 
 Разискванията бяха прекратени с 9 гл. „за“. 
 С 6 гл. „за“ ПК по ТЕССИ прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по ЗСМД прие решението по докладната. 
 
По т.2: приемане на финансовия отчет за 2023 година на „МБАЛ - Велики Преслав” ЕООД. 
Д-р Ненчева - управител на МБАЛ, представи докладната записка с проекта за решение и отчета 
за 2023 г. на дружеството, и даде допълнителни разяснения. Тя и главният счетоводител на 
болницата отговориха на поставен въпрос от общинския съветник Пл. Андреев, касаещ  
натрупаните и неизплатени средства - надлимитна дейност за Нервно отделение. 
Отношение взе д-р Алексиев, който изказа положително становище по отчета. 
 Разискванията бяха прекратени с 9 гл. „за“. 
 С 6 гл. „за“ ПК по ТЕССИ прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по ЗСМД прие решението по докладната. 
 
По т.3: промяна на бюджет 2024 г.  
 Разискванията бяха прекратени с 9 гл. „за“. 
 С 6 гл. „за“ ПК по ТЕССИ прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по ЗСМД прие решението по докладната. 
 
По т.4: промяна на Бюджет 2024 г. на Община Велики Преслав във връзка с допълнително 
финансиране на ОУ „Христо Ботев“, с. Златар.  
 Разискванията бяха прекратени с 9 гл. „за“. 
 С 6 гл. „за“ ПК по ТЕССИ прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по ЗСМД прие решението по докладната. 
 
По т.5: Отчет за изпълнението на Общинска програма „Спорт за всички" за периода м. януари - 
м. май 2024 г. 
Разискванията бяха прекратени с 9 гл. „за“. 
 С 6 гл. „за“ ПК по ТЕССИ прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по ЗСМД прие решението по докладната. 
 
По т.6: проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: „Кабелна 
линия - Средно напрежение 20 Kv за присъединяване на фотоволтаична електрическа централа с 
мощност 799,2 Kw в ПИ 23340.43.6, с. Драгоево, общ. Велики Преслав, обл. Шумен“. 
 Разискванията бяха прекратени с 9 гл. „за“. 
 С 6 гл. „за“ ПК по ТЕССИ прие решението по докладната. 
 С 5 гл. „за” ПК по ЗСМД прие решението по докладната. 
 
 
 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14,00 ч. 
 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 
 
 Андрей Андреев, п 
 Председател на ПК по ТЕССИ 
 
 Елисавета Иванова,  п 
 Председател на ПК по ЗСМД 
 
 
 Изготвил: Т. Янкова – гл. спец. АО в Звено за обслужване на ОбС 
 
 


